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Hvis vi får det til, så ville det være fint å få til et brukerforum som fokuserer på fremtiden, både i lys 
av de endringene vi ser i høyere sektor og som følge av at vi nå skal forholde oss til en ny 
driftsorganisasjon. Dessuten ser vi av tilbakemeldingene at mange er interessert i digital eksamen. 
 
Konkrete forslag: 
 
- Siden vi er i Oslo, er det kanskje mulig å få inn noen fra politisk ledelse som kan si noe om 
forventningene til oss som administrativt ansatte innenfor høyere sektor. 
 
- Innen tidspunkt for brukerforum er det sikkert tilsatt leder for FSAT. Fint med en 'programerklæring'. 
 
- Hvordan komme fra felles system til felles rutiner og nødvendigheten av det? Spesielt interessant i 
forhold til de endringene som en ser for seg i årene som kommer. Finnes det noen som kan holde et 
inspirerende innlegg om dette? 
 
- Digital eksamen, med vekt på praktiske erfaringer. Smått og stort som en 'vanlig' 
eksamensmedarbeider må forholde seg til i årene som kommer.  Kan f.eks. Nora Jones stille opp? 
 
- Erfaringer med alt det nye vi har introdusert i det siste; Ny godkjenningsmodul, resultatutveksling. 
RUST, GAUS, Ny vitnemålsmal o.a. (Alt henger for øvrig sammen med arbeid for standardisering i 
sektoren.) 
 
- Integrering FS - Sak/Arkiv. Fra fokus på dokumentoppbevaring til fokus på saksflyt. 
 
- Status ny Studentweb. 
 
- Presentasjon av SO for vanlige FS-brukere.  Hvordan ser sammenslåingen ut fra SOs side. Vi har 
funnet ut at vi foreløpig vil ha et rent FS-seminar, men der er vel sannsynligvis det siste? 
 
Mvh 
Sven Erik 
 


